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Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lars Fyrvald, Staffan 
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borgarrådssekreteraren Thomas Andersson och biträdande borgarrådssekreteraren 
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 § 30 

Barnkonsekvensanalys för Lindhagen, nordvästra Kungsholmen. Redovisning av 

konsultrapport samt svar på skrivelse från miljöpartiet (mp) 

Dnr E2008-511-00119 

Bordlagt den 10 april 2008 nr 13 

Protokollsutdrag 

 

Exploateringskontoret samt stadsbyggnadskontoret hade den 19 mars 2008 avgivit 

gemensamt tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I 

tjänsteutlåtandet föreslogs – vad avser exploateringsnämnden - enligt följande: 

 

1. Exploateringsnämnden godkänner kontorens redovisning av barnkonsekvensanalys 

 för Lindhagen, nordvästra Kungsholmen och ger kontoret i uppdrag att beakta 

 analysen i den fortsatta planeringen. 

2. Nämnden godkänner kontorets utlåtande som svar på skrivelse från Emilia Hagberg 

 och Torkel Tigerschiöld (båda mp) samt skrivelse från Cecilia Obermüller och 

 Martin Hansson (båda mp) och lägger dessa ärenden till handlingarna. 

 

Yrkanden 

Bifall yrkades till kontorets förslag. 

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) och ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) yrkade 

bifall till gemensamt förslag som redovisas i bilaga T. 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt 

kontorets förslag:  

 

1. Exploateringsnämnden godkänner kontorens redovisning av barnkonsekvensanalys 

 för Lindhagen, nordvästra Kungsholmen och ger kontoret i uppdrag att beakta 

 analysen i den fortsatta planeringen. 

2. Nämnden godkänner kontorets utlåtande som svar på skrivelse från Emilia Hagberg 

 och Torkel Tigerschiöld (båda mp) samt skrivelse från Cecilia Obermüller och 

 Martin Hansson (båda mp) och lägger dessa ärenden till handlingarna. 

 

Reservation 

Mot beslutet reserverade sig ledamoten Emilia Hagberg (mp) och ledamoten Ann-

Margarethe Livh (v) med hänvisning till sitt yrkande i bilaga T. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaryttrande gavs av ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) och ersättaren Lotten von 

Hofsten (v) enligt bilaga T. 

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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Tillhör § 30, bilaga T 

 

 

Exploateringsnämnden  

2008-05-19 

 

Tillhör ärende 30 

 

Barnkonsekvensanalys för 

Lindhagen 

 

Emilia Hagberg (mp) 

Torkel Tigerschiöld (mp) 

Ann-Margreth Livh (v) 

Lotten von Hofsten (v) 

 

 

 

 

Förslag till beslut 

 

Exploateringsnämnden beslutar 

 

att godkänna kontorets redovisning av barnkonsekvensanalysen, 

 

att ge kontoren i uppdrag att, inom analysen, föreslagna åtgärder genomförs, 

 

att därutöver anföra följande: 

 

Det är mycket bra att denna barnkonsekvensanalys har genomförts. Analysen visar på 

behovet av densamma. Slutsatserna i tjänsteutlåtandet är dock allt för vaga. 

 

Det är av stor vikt att de föreslagna åtgärderna de facto genomförs.  

 

I detaljplan efter detaljplan antagna såväl som sådana som är under utarbetande kan 

konstateras att konsekvenserna för barn och ungdom är klent beaktade, att 

parkeringsnormerna är mycket höga och att man fortsätter att inkräkta på befintlig 

grönmark. Man hänvisar bl.a. till att Nelly Sachs park ska ställas i ordning. Denna park 

som tidigare hette Hornsbergsparken var dubbelt så stor som den kvarvarande biten som 

nu fått nytt namn. De antagna planerna för kvarteret Brovaktaren och Glädjen kommer 

också de att ta befintlig naturmark i anspråk. 

 

Senast var ärendet angående bussterminalens placering uppe för beslut på 

Stadsbyggnadsnämnden. Bostadskvarteren är fortfarande slutna mot parken, 

idrottsplatsen ska stängas under minst tre år och mycket värdefulla bio- och sociotoper 

föreslås exploateras. Det är inte i konsekvens med analysen. 

 

Den intensiva trafiken är ett av de största problemen för barns och ungdomars rörlighet 

och hälsa. Kollektivtrafikförsörjningen till det nya området är inte tillfredställande och 

Lindhagensgatan har inga kollektivtrafikfiler, däremot ska stora garage byggas bl.a. i 

den nya gallerian och p-normen är allt för hög. 

 



  

Barnkonsekvensanalysen måste få genomslag i den fortsatta planeringen (inte bara 

beaktas). 

 

Några detaljer bör nämnas avseende rapporten: 

 

- Att tillgängliggöra Stadshagsbergets naturområde måste ske med stor varsamhet.  

- Att skärma av de bullerutsatta områdena i Slottsparken genom att bygga ”sönder” dem 

är ingen god idé.  

 


